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Nuorisovaltuutetut Henri Mehtälä ja Rihaam Juwaisir ovat valmistelleet aloitteen punaisen lihan käytön 
lopettamisesta kouluruoassa Vantaalla.

Nuorisovaltuusto 8.11.2023

Puheenjohtajiston esitys:
Päätetään käsitellä ja hyväksyä aloite.

Käsittely:
Käytiin läpi aloiteluonnos ja keskusteltiin siitä pitkään. 

Saara Välimaa teki muutosehdotuksen, jonka myötä aloitteessa korvattaisiin sana ilmastonmuutos 
sanalla ilmastokriisi. Puheenjohtajisto kannatti muutosesitystä ja lisäsi sen osaksi puheenjohtajiston 
pohjaesitystä. 

Maria Canta ehdotti aloitteen hylkäämistä, jota Tejwant Singh kannatti. Todettiin, että asiasta on 
äänestettävä. Puheenjohtaja teki seuraavanlaisen äänestysehdotuksen: Ne, jotka kannattavat aloitteen 
hyväksymistä, äänestävät JAA ja ne, jotka kannattavat aloitteen hylkäämistä, äänestävät EI. 
Äänestysesitys hyväksyttiin.

Äänestyksen tulos:
JAA, 10
EI, 8
TYHJÄÄ, 1

Pohjaesitys jäi voimaan.

Päätös:
Käsiteltiin ja hyväksyttiin aloite.

Liite: Nuorisovaltuuston aloite punaisen lihan käytön lopettamisesta kouluruoassa Vantaalla


